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Andrzej Matusiak 

PiS 

Jastrzębie-Zdrój 14.12.2023 

Interpelacja nr 112/2023 

Sz. P 

Prezydent Anna Hetman 

Proszę o informację kiedy cokolwiek Pani zrobi z byłym hotelem i 
restauracją w obiekcie OMEGA. Obiekt ten mógł się stać obiektem przygotowań 
olimpijskich w tenisie stołowym, ale beznadziejne Pani działania spowodowały 
iż obiekt dalej jest obiektem nieczynnym i przynoszącym straty. 

Andrzej Matusiak 

Radny Rady Miasta 


